
Vragen van GroenLinks voor wethouder Wolthers over verdiept spoor 

Wanneer denkt de wethouder de raad te kunnen informeren over de stand van zaken van de 
regionale lobby naar verdieping van het spoor (motie M16-66) ? 
 
De fractie wil van GL wil graag geïnformeerd worden over het verloop, het geen inhoudelijke is 
onderzocht en gerapporteerd is en het perspectief van de lobby. 
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GroenLinks Hilversum 
 


